
 

 

Månadsmöte 7/10 2024 

 

Närvarande: Jörgen Hammar, Helena Hammar, Jenny Björklöf, Andreas Sjööberg, Stefan Jansson, Jonas Lidén, 
Jonas Lindemann, Anders Olsson, Jane Lidén och Jenny Svedung 

 

1. Jonas Lidén berättade att vi fått 25 000: - från Skurups Sparbank för att utveckla hyrcrossverksamheten. 
En ny 110cc står på önskelistan.  

2. Önskemål om att ha ett köp/säljbord i klubbstugan. Medlemmarna lägger själv dit sina saker 
tillsammans med ett pris och swishnummer. Vill man ”skänka” pengarna till klubben så sker swishen till 
klubbens nr/qr-koden vid disken.  

3. Önskemål om ”pantinsamling” vid mellanbanan, Andreas Sjööberg kollar om vi kan komma åt några 
”nya” soptunnor. 

4. Vi fick en uppdatering om serielagets säsong, vi avslutade med flaggan i topp med en vinst i sista 
omgången. Grattis och bra kört säger vi till hela gänget som representerat oss under 2024!  Stefan 
Jansson pratade om planerna inför vintern för att underhålla lagkänsla och fysik. De kommer ha ett 
uppstartsmöte nu i höst inför säsongen 2025. 

5. Medlemsdag på söndag 13/10. Nytt utskick på mail kommer under veckan.  
6. Henrik Mårtensson hämtar vårt metallskrot någon kväll närmaste tiden. 
7. Skyltarna på gaveln och disken är klara, även Skurups Sparbank ska upp vid mellanbanan.  
8. Vi ska ha miljötillsyn 25/10, Andreas Sjööberg och Jonas Lidén tar det.  
9. Vi ska bli bättre på att söka nya bidrag/sponsring varje år. Kom gärna med förslag om ni vet något vi kan 

söka! 
10. Önskemål om en TA-genomgång för nya medlemmar, kanske 2 ggr/år vår och höst. Förhoppningsvis ska 

det gå att boka sig för TA i Gobraap framöver. 
11. Vi har fått frågan om att hyra banan en dag under påsklovet 2025, det är ok.  
12. Peter Rosenqvist från RF/SISU vill komma och prata om ”ideella föreningar”, förslag är att göra det i 

januari. Jenny Svedung tar kontakt med honom.  
13. Vi ställde oss frågan: Vill vi ha tävling/tävlingar nästa år? Mötet var överens om att vi vill det! Vi syns utåt, 

det är kul att rådda det tillsammans med andra medlemmar och det genererar pengar in till vår förening. 
14. Stefan Jansson kommer behöva hjälp med hyrcrossen nästa år, någon som känner att de kan avlasta 

honom där? Vår medverkan på Svaneholms Nationaldagsfirande och Skurups Gatufest har genererat 
fler barn som vill testa på motocross놴놲놵놶놷놳.  

15. Vi hade uppe crosskolan till diskussion, hur ska den se ut nästa år? Hur fungerade det i år? Vad tycker ni 
som varit med på båda banorna? Vi behöver dock fler som kan gå in som tränare. Fundera gärna så tar 
vi upp det till diskussion på årsmötet.  

16. Arbetsdag söndagen 3/11. 
17. Årsmötet är satt till 8/12 kl 15.00. 

Vid tangentbordet 
Jenny Svedung 

 


